
Städhelg 24-25 oktober 2015

Höstens  städhelg  äger  i  år  rum  lördag  och
söndag 24-25 oktober.
Respektive gård bestämmer själva när på helgen städningen ska
äga rum och vem som ska göra vad. Kontakta ditt gårdsråd om du
vill veta mera. Gårdsråden brukar sätta upp anslag runt gården
med tider, vad som ska göras och att det bjuds på fika.

Containrar
Containrar för trädgårdsavfall kommer att finnas tillgängliga
som vanligt. De står vid garage 1, 3 och 5. Inget annat än
trädgårdsavfall får slängas i dessa containrar! Släng absolut
inget  trädgårdsavfall  i  komposten  denna  helg  eftersom  vi
tömmer komposten i containrarna. 

Redskap etc
Utlåning av trädgårdsredskap, t ex krattor,spadar, skottkärror
och gräsklippare sker vid ena gaveln vid garage 3. Där finns
också  säckar  att  samla  löv  och  annat  trädgårdsavfall  i.
Föreningen har ett begränsat antal redskap så har ni egna är
det bra. Behöver ni hjälp med något särskilt under dagen går
det bra att ringa vicevärd Johan på tfn 072-709 88 25.

https://zetterlund.org/2015/09/stadhelg-24-25-oktober-2015/
http://zetterlund.org/gallery/hoststadning-2013/img_1621-jpg/


Ha trevlig tillsammans!
Styrelsen  uppmuntrar  alla  boende  att  ta  tillvara  detta
tillfälle  att  lära  känna  sina  grannar  och  ha  trevligt
tillsammans! Städdagen kan också vara ett utmärkt tillfälle
att  stämma  av  saker  kring  gården,  t  ex  trädfällning.
Föreningen ersätter kostnader för inköp av fikabröd, kaffe,
saft eller korv med tillbehör. Lämna in kvitton på era inköp
till  kassören  så  får  ni  ersättning  för  era  utlägg.
Vill/behöver ni göra andra utlägg på t ex inköp av material
etc så kontakta ordförande först. 

Träffa styrelsen
Medlemmarna i styrelsen brukar vara aktiva på städdagen och gå
runt i området. Passa på att ställa frågor! Är det något
särskilt ni vill diskutera går det bra att ringa ordförande
Peter på tfn 0708-85 85 10.

Här kan du läsa mer om vad vi brukar göra på våra vår- och
höststädningar.

Styrelsemöte  14  september
2015
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En  kort  rapport  i  punktform  från  styrelsemötet  den  14
september  2015.

Inga fler problem med Sappa TV har rapporterats in. Vi
har  fått  feedback  från  Sappa  och  de  säger  att  de
kontaktat  alla  som  tidigare  haft  problem.
Styrelsen fastställde en uppdaterad underhållsplan som
kommer att presenteras på årsstämman.
Inget nytt att rapportera om eventuell varmvattenläcka.
Undersökningen  ska  fortsätta  med  genomgång  av  hela
systemet.  Vi  kan  se  att  både  vatten  och
värmeförbrukningen  är  högre  än  normalt.
Planeringen  för  renovering  av  betongkonstruktionen  i
garage  1  fortsätter.  Tanken  är  att  renoveringen  ska
starta  i  oktober.  Ronny  är  projektledare  och  kommer
träffa tilltänkt entreprenör för att ta fram förslag på
avtal. Samtidigt kommer Ronny och Johan att inventera
garage 1 för att se vilka som blir berörda och hur man
bäst ska städa ur garaget innan renovering.
Förslag till budget och uttaxering 2015/16 godkändes av
styrelsen.
Återkommande problem med belysning på gård 2/garage 2.
Johan fortsätter felsök med hjälp av entreprenör.
Klotter vid garage 1 ska tas bort.
Städhelgen äger rum 24-25 oktober.
Årsstämman hålls den 11 november.
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Nästa styrelsemöte äger rum den 19/10.

Information  om
matavfallshanteringen  från
Vallentuna kommun

Vilken förändring är det som sker?
Matavfallsinsamling  från  hushåll  håller  på  att  införas  i
Vallentuna kommun. Insamlingen är frivillig och information om
tjänsten  skickades  tidigare  ut  till  hushållen  inom
Zetterlundsvägens  samfällighetsförening.  Flera  av  hushållen
har valt att starta med matavfallssortering, vilket sker inom
kort.  I  samband  med  att  matavfallssorteringen  startar  så
kommer  bruna  kärl  för  matavfallet  att  ställas  upp  vid  de
ordinarie, gröna, avfallskärlen på de olika hämtplatserna vid
garagen. De gröna kärlen för blandat hushållsavfall kommer
att vara kvar såsom de är idag.
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När kommer det ske?
Det första matavfallet kommer att hämtas i vecka 41, oktober
2015. Under september månad kommer de bruna kärlen att ställas
ut vid ordinarie avfallskärl.

Hur påverkas jag som inte sorterar mitt
matavfall?
Du  påverkas  inte  av  detta.  Det  blandade  hushållsavfallet
slängs även fortsättningsvis i de stora gröna avfallskärlen.
Det är viktigt att inget blandat avfall slängs i kärlet för
matavfall,  för  då  måste  avfallet  skickas  till  förbränning
istället för att bli till biogas och biogödsel, vilket är
målet med insamlingen.

Hur gör jag om jag också vill sortera
mitt matavfall?
Om du är intresserad av att börja sortera ditt matavfall så
kan du anmäla detta till Ragn-Sells kundtjänst på tfn: 08 795
47  40.  Mer  information  om  matavfallsinsamlingen  finns  på
Vallentuna kommuns hemsida www.vallentuna.se/matavfall

Fräsning  och  schaktning  på
Zetterlunds väg
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Fräsning av asfalt inför grävning av den nya vattenledningen
har nu påbörjats på Zetterlunds väg.

Schaktningsarbeten kommer att påbörjas under vecka 38.

Det kommer bli lite stökigt på denna vägsträcka under bygget
men entreprenören har lovat oss att de ska försöka göra det
bästa möjliga av situationen.

Styrelsemöte 17 augusti 2015

En kort rapport i punktform från styrelsemötet den 17 augusti
2015.

Inga fler problem med Sappa TV har rapporterats in. Vi
väntar  fortfarande  på  feedback  från  Sappa  kring  de
medlemmar som i våras anmälde problem.
Styrelsen  har  tidigare  beslutats  att  den  stora
lekplatsen  ska  rustas  upp  och  detta  kommer  ske  i
etapper. En ny klätterställning är beställd och kommer
monteras i höst.
Trädfällningen har gått bra och vi är nöjda med vald
entreprenör. 
Inget nytt att rapportera om eventuell varmvattenläcka.
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Undersökningen  ska  fortsätta  med  genomgång  av  hela
systemet.  Vi  kan  se  att  både  vatten  och
värmeförbrukningen  är  högre  än  normalt.
När det gäller bygge av boulebana på gård 7 så ställer
sig styrelsen positiv till detta under förutsättning att
”projektgruppen”  inkommer  med  detaljerad
kostnadsspecifikation och en plan för vad man tänker
göra och hur.
Planeringen  för  renovering  av  betongkonstruktionen  i
garage  1  fortsätter.  Tanken  är  att  renoveringen  ska
starta  i  oktober.  Ronny  är  projektledare  och  kommer
träffa tilltänkt entreprenör för att ta fram förslag på
avtal. Samtidigt kommer Ronny och Johan att inventera
garage 1 för att se vilka som blir berörda och hur man
bäst ska städa ur garaget innan renovering.
Johan har tagit fram ett nytt förslag på snöröjning som
styrelsen ställde sig bakom.
Avläsning av vatten- och värmeförbrukning sker helgen
28-30/8. Se separat nyhet på hemsidan.
Städhelgen äger rum 24-25/10

Nästa styrelsemöte äger rum den 14/9.


